
   
Agenda Vergadering Dorpsraad Velp 

 

Datum:  25 juli 2023 

Tijdstip: Aanvang 19:30 

Locatie:  Dorpshuis Ons Trefpunt Velp 

Aanwezig: Suzanne van Kempen (Voorzitter), René van Dooren (Penningmeester), Hein 

Hendrikx, Jan van Thiel (Heikant), Jan van Thiel (Hegveld), Roselle Broekaart 

Afwezig:   

 

1. Opening 
2. Welkom Roselle Broekaart. Roselle woont op de lageweg, buurtvereniging Oud Velp. Zij komt 

meekijken en informatie uitwisselen over wat zij kan/wil bijdragen aan Dorpsraad Velp. Heeft 
in eerdere woonplaats ervaring met lidmaatschap van een Dorpsraad. 

3. Vaststelling agenda 
4. Notulen 27 juni  in akkoord bevonden 
5. Mededelingen en ingekomen stukken:  

• Overleg Mariëndaal: 20 september 13:00 in Zorgresidentie. (Aansluitende partijen: 
Zorgboerderij, Eetpunt, St. Jozefschool, Trefpunt, Dorpsraad, KBO) 
Dit betreft een oriënterend gesprek naar mogelijke samenwerking in betrokkenheid naar 
elkander. 

• Aan de buurtverenigingen is gevraagd of de gegevens die op de website staan nog kloppen 
en of zij ook het mailadres geplaatst willen hebben. Is in veel gevallen is dit echter een privé 
mailadres dus niet gewenst om deze te plaatsen op de website. Gegevens die ter aanpassing 
zijn aangeleverd zijn doorgestuurd naar Wendy Besselink ter aanpassing van de website. 
In het verleden is ooit afgesproken dat een mailadres van een buurtvereniging wel verstrekt 
mag worden wanneer daarom gevraagd wordt bij de Dorpsraad. 
 

• Mail Rabo clubsupport> verlengd tot 22 aug, zal in nieuwsbrief komen. 
 

• Raadsbrief ontvangen: Verzoek COA voor 100 extra opvangplaatsen voor komende 3 jr is 
door het college afgewezen. Hierbij speelden de volgende redenen: 

a. Het risico bestaat dat de tijdelijke uitbreiding negatieve gevolgen heeft voor het 
algehele draagvlak voor het AZC in Velp. Een tijdelijke ophoging zou er dus mogelijk toe 
kunnen leiden dat het bestaande draagvlak voor het AZC kleiner wordt of verdwijnt. 
b. Binnen de regio vangt gemeente Land van Cuijk al een groter aantal asielzoekers op 
dan volgens de opgave nodig zou zijn. Andere gemeenten blijven hierbij juist achter. Zij 
werken momenteel wel aan plannen voor opvang. Daarnaast behalen we grotendeels de 
doelstellingen voor het huisvesten van statushouders en vangen we een groot aantal 
vluchtelingen uit Oekraïne op. 
 

• Maud Joosten LVC: mail over plaatsing AED’s in AED loze zones ( = > 6 min afstand van AED’s 
onderling) en beheer AED’s:                                                                                                           
Dorpsraad Velp beheert geen AED’s en heeft hier ook niet de capaciteiten voor om dit te 
gaan doen. De vermeende AED loze zones waren de Bronkhorstweg en Tolschestraat. Dit is 
niet juist. Er hangt er één aan de kerk en buiten bij het Thomashuis op de dijk en bij Thos. 
Niet alle AED’s zijn aangemeld (vandaar de AED-loze zones) 
Actie: Suzanne zet bij Caroline van de Wiel-van Thiel de vraag uit of zij wil uitzoeken waar 
AED’s hangen en of zij wat kan betekenen in het beheer.  



   
 
 

• Mail Jochem/Dorpsraad Gassel over Dorps- en Wijkplannen: Er wordt door Dorpsraad Gassel 
€500 gecrediteerd. Het resterend bedrag (€77, 23) is uit een potje buiten de Dorpsraad 
betaald. De avond voor de overhandiging van de Dorps- en Wijkplannen worden op €150,00 
per dorp/wijk geraamd. Dit bedrag hebben we nog in kas/gereserveerd hiervoor dus akkoord 
gegeven. Actie René: terugkoppeling over gecrediteerd bedrag wanneer betaald. 
 

• Marieke Kerstens sluit bij de dorpsraadvergadering in september aan voor een opzet voor de 
tour van burgemeester Marieke Moorman. In de nieuwsbrief komt een oproep voor 
inwoners/verenigingen die zich willen laten zien op die dag. De inmiddels ingekomen ideeën 
vanuit de inwoners zijn: Bezoek kinderboerderij/het Buitenhuis en daarbij zang van 
Smartlappenkoor Los Zand als Welkomst. Mw Moorman is al geweest/of gaat al naar het 
belevingsbos en Emmausklooster. Andere suggestie: Filmcafé Grave (van Marieke Kerstens) 
In september nodigen wij ook de verenigingen/personen uit die ideeën hebben geopperd 
voor het bezoek van Mw Moorman om zo samen een invulling te geven. 
 

• Trekpontje: oever van de onverdeelde gerond is hersteld in samenspraak met dhr Jaake en 
de aannemer. De palen blijven staan (in grond waterschap) gezien mogelijke ontwikkelingen 
op langere termijn door andere partijen. Omdat we nu niet kunnen aangeven hoe lang het 
proces nog loopt wordt er een bericht gestuurd aan de donateurs van de crowdfundactie en 
andere donateurs met de vraag of zij het geldbedrag teruggestort willen hebben. Actie: 
Suzanne/René 
De aannemer stuurt nog een overzicht voor de laatste gemaakte kosten en peilers en wat de  
totale kosten/vergoedingen zijn.  
 

• De anterieure overeenkomst van de samenwerking LVC en CRA vastgoed is 10 juli getekend. 
Na vakantie komt Susan Selten en Yannick terug op de wijze van het betrekken van de 
dorpsraad. Actie: Als begin september niets gehoord hebben van CRA. Contact met hen op 
nemen.  

 

• 3 inwoners (John de Wild, Paul Oomen en Joyce Engelen) gaan om de tafel met de gemeente 
(Marieke Kerstens) over de camperoverlast en mogelijkheid voor taxistandplaatsen rondom 
de school. 
Tevens zal school in gesprek gaan mbt taxi-standplaatsen. Deze afspraak staat laatste week 
augustus gepland.  

 

• Ruud Custers (LVC) heeft een vraag gesteld over wensen bij vervanging van het speelhuisje 
aan de bronkhorstweg. De mail is doorgespeeld naar de buurtvereniging en Amelie Scholtz 
pakt dit rechtstreeks op met Ruud. 
 

• Mail over bedrag uitbetaling oud papier 2e kwartaal is binnen. 
 

• Wim Verhofstad (namens Initiatief groep "Bio in onze buurt", Land van Cuijk) heeft het 
initiatief genomen om een estafette open dag te organiseren met de volgende doelen: 
a. Versterken van de biologische keten in het Land van Cuijk 
b. Consumenten wonende in Land van Cuijk betrekken/inzicht te geven bij de bio 
bedrijven/instellingen en hun bio producten/diensten in de buurt om zodoende de vraag 
naar bio producten te stimuleren. 



   
c. Andere bedrijven/instellingen in het Land van Cuijk kennis laten maken met biologisch 
produceren, om zodoende het aanbod van bio producten/diensten in onze buurt te laten 
groeien. Verzoek is delen in de regio. Dit wordt toegevoegd aan de nieuwsbrief. 
 

• Vraag om extra vuilnisbakken in Velp: Wordt opgepakt door inwoners (hondenbezitters) 
rechtstreeks met Mark van Dijk van LVC. 
 

• Zie bijlage 1, mail van Bart van Dijk over punten WIU. Wie wil dit oppakken met de 
buurtverenigingen? Actie: Jan v Thiel Hegveld pakt dit op. 

 

• Dorpsraad Velp was uitgenodigd voor het ontvangst van de Nijmeegse 4daagse in Grave. Dit 
is als leuk ervaren door Suzanne en Rene. 

 

• Het is mogelijk een Subsidieaanvraag van €7500,- te doen voor goede initiatieven voor 
kernen van Land van Cuijk. Jochem vraagt of iemand deze aanvraag al heeft gedaan en 
benoemd de mogelijkheid voor besteding aan de Rotonde in Velp. Besproken is dat het mede 
passend kan zijn voor herbestemming van de kerk. 
Voorstel is  dat Jochem en Jan van Thiel samen naar de aanvraag kijken en het bedrag delen 
(€4500 kerk, €3000 rotonde) 

 

• LvC gaat nadenken over een welkomstpakket voor nieuwe inwoners in het hele land van 
cuijk. Wat zijn mogelijkheden om dit samen te voegen met onze ideeën voor dit 
welkomstpakket? Actie: Hein om dit met Marieke Kerstens op te pakken. 
 

6. Basisschool leerlingen Sint Jozef sluiten aan bij Dorpsraad Velp vergaderingen. 
Er 2 aanmeldingen, we gaan kijken of ze in september al kunnen aansluiten. Actie: Suzanne 
 

7. Werkgroep herbestemming Kerk 
Verslag inwonersavond volgt deze week nog en zal verspreid worden onder de bezoekers, 
inwoners, verenigingen etc. om een breed draagvlak te creëren. Zodat alle wensen en ideeën 
worden meegenomen.  
Er ontstaat inmiddels een dialoog tussen kerk, gemeente en werkgroep/dorpsraad.  
Er bestaan nog wat vragen mbt. de inbreng van Evert aan geheel. Welke bijdrage aan 
gemeente? Welke aan werkgroep? En wie draagt welke kosten.  
 
Gemeente is verantwoordelijk/leidend voor overleggen tussen kerkbestuur, gemeente, 
Dorpsraad en werkgroep. (zoals de brede werkgroep op 29 aug)  
Werkgroep enkel voor haar eigen overleggen en acties. (bijv 21 aug) 

 
8. Financiële afwikkeling kascontrole 2021/2022. Bijzonderheden? 

Kas controle is afgerond. Geen bijzonderheden.  
  De bijbehorende data moet zsm opgehaald worden bij Rob Meijs. Actie: René 

 
9. Actiepunten: 

Actiepunt 
nummer: 

Taak: Status: Actie van: 

20329-6 Opstellen Dorpsplan Velp samen met 
projectgroep voormalige gemeente Grave 

Loopt Suzanne 



   

10. Rondvraag 

• Roselle: Laat alles bezinken.  

• Jan: Welke rol de dorpsraad heeft in het bezoek van de burgemeester. Deze rol beperkt zich 
nu tot enkel het contactpersoon. Dorpsraad hoopt dat inwoners met ideeën dit actief op 
zullen pakken.  

• Rene: wat te doen met het secretariaat? Betaald?  
Jan (hegveld) stelt voor lijst te maken met potentiële namen en actief te benaderen.  
Suzanne: legt bij Marieke Kerstens de vraag wat zij hierin kan betekenen.  

• Vraag aan René: Mail rabobank gehad voor wijziging penningmeester. Hierbij UBO-
verklaring, deze tekenen of bij vragen bellen naar Rabobank. 

• Voorstel: 22-9 hebben we een aparte avond met een hapje/drankje voor een samenzijn om 
elkaar wat beter te leren kennen, portfolio’s te (her)verdelen en onze toekomstvisie bij 
Dorpsraad Velp te delen met elkaar. Wie weet er een leuke locatie/heeft er een flapover/wie 
wil organiseren? Actie: Locatie is bij zorgboerderij de gastvrijheid, boodschappen worden 
geregeld door Hein/Suzanne, Invulling door Suzanne  

11. Sluiting  
 
 
In Augustus is er geen dorpsraad vergadering en geen nieuwsbrief. 
Eerst volgende dorpsraad vergadering 26 September 19:30 
 
24 Oktober 19:30 
28 November 19:30 
19 December 19:30 
 
 
 
 

220628-4 Rene gaat het waterschap bellen voor 
restauratie van de oever. 

Afgerond René van Dooren 
  

221122-2 Financieel overzicht Dorpsraad voor 
Kascontrole 2021 en 2022. 

Afgerond Jochem, René en 
Rob 

240123-1 Goeileven Hold Jan v.Thiel (H) 

240123-2 Goodybag (ism LvC?) Loopt Hein/Wendy 

240123-3 Container plaatsen Oud Papier en vervolg.  
Heroproep voor Hulp na zomervakantie 

Loopt, hulp 
gevraagd aan 
leden 
buurtverenigingen.  

René  

280323-1 Energie café Najaar Inwoners? 

280323-2 Bezoek Burgemeester aan Velp 7 november 
2023 -  26 september invulling bepalen. 
 
Inbreng basisschakelschool? Actie:  Hein 

Loopt, 
Nieuwsbrief,  

Inwoners 
(Marieke 
Kerstens) 

280323-3 Jeugd betrekken bij Dorpsraad vanaf 26 
sept aansluiten 

Loopt Suzanne 

270623-1 Samenvoegen Dorpsplan en Beleidsplan 
Dorpsraad 

Er is een start 
gemaakt, geen 
prioriteit/deadline 

Suzanne 


